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Dia Internacional de l’Orgull o de l’Alliberament LGBTI+ 

Declaració institucional  

 

El 28 de juny és el Dia Internacional de l’Orgull  

o de l’Alliberament LGBTI+. 

Encara ara, algunes persones LGBTI+ viuen situacions d’exclusió 

i els seus drets es vulneren. 

 

Per això, el 28 de juny reivindiquem el dret de les persones  

perquè siguin com vulguin ser, a qualsevol edat 

i sense patir desigualtats, discriminacions o violències.  

Totes les persones tenim dret a: 

 Expressar la nostra identitat de gènere.  

També els infants, sense que ningú els ho negui. 
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 Viure sense assetjaments a l’escola, 

als espais d’oci o als esportius. 

 

 Caminar pel carrer sense por,  

sense rebre insults i patir agressions.  

 

 Formar una família amb una persona del mateix sexe  

i que no ens preguntin pel «pare» i la «mare».  

 

 Poder accedir a una feina 

sense que importi si som una persona trans* o no. 

 

 Ser tractats amb el gènere que ens identifica, 

també per part de l’Administració.  

 

 Accedir a recursos i serveis especialitzats  

a la ciutat o en pobles petits. 

 

 Viure la nostra identitat de gènere i sexual 

també quan ens fem grans i vivim en una residència.  

 

 

 

El col·lectiu LGBTI+ ha lluitat durant més de 50 anys  

per assolir aquests drets, al nostre país i arreu del món. 

Per exemple, amb la revolta de Stonewall, a Nova York, l’any 1969; 

amb la primera manifestació LGBTI+ a Barcelona, l’any 1977; 

o amb les campanyes de les associacions catalanes 

per lluitar contra el VIH, la LGBTI-fòbia o les desigualtats. 

O amb els serveis de la Xarxa de Serveis  

d’Atenció Integral LGBTI (SAI).  

El SAI atén i acompanya les persones  

que han patit discriminació o violència 

per identitat de gènere o orientació sexual. 
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La Comissió Europea acaba de concedir-li 

el premi Capitals Europees de la Inclusió i la Diversitat.  

 

Les administracions públiques han de garantir  

que els recursos i serveis arriben a totes les persones. 

Per això, un any més, el Govern de la Generalitat es compromet  

amb la defensa dels drets de les persones LGBTI+  

i demana a tota la ciutadania que participi en els actes  

que s’organitzaran arreu del territori. 

El Govern dona suport a les reivindicacions  

de les entitats que formen el Consell Nacional LGBTI: 

 

— Demanar al Ministeri de Justícia que  

registrar el canvi de sexe de les persones trans*  

i els fills i les filles de les famílies homoparentals  

en els registres civils sigui més ràpid i fàcil. 
 

— Oferir protecció internacional i acollida  

a les persones LGBTI+  

que pateixen persecucions en els països d’origen. 

 

— Formar el professorat sobre la diversitat i la realitat LGBTI+ 

per crear espais segurs i de confiança per a l’alumnat. 

 

— Protegir les persones LGBTI+ contra l’odi  

a les xarxes socials i Internet. 

 

— Augmentar el pressupost i el personal  

dels Serveis d’Atenció Integral LGBTI+ (SAI)  

i donar a conèixer aquest servei. 
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— Facilitar que les persones trans*  

i, en especial, les dones trans* puguin treballar. 

 

— Garantir el dret a la reproducció assistida  

a les dones lesbianes i els homes trans*.  

Crear una xarxa del Servei de Trànsit en tot el territori 

per acompanyar les persones trans*  

durant el seu procés de transició. 

 

— Oferir informació accessible  

per a les persones LGBTI+  

amb discapacitat sensorial o física.  

 

— Formar el personal professional  

de les residències de gent gran, 

perquè les persones LGBTI+ que atenen  

s’hi sentin segures i incloses. 

— Donar suport a les persones LGBTI+  

que viuen en l’àmbit rural 

i oferir espais de trobada i activitats  

a través de la Xarxa SAI LGBTI. 

 

— Fer que els ajuntaments  

complexin les lleis LGBTI+ actuals. 

  

— Tenir un avantprojecte de llei trans* catalana  

per debatre’l i aprovar-lo al Parlament de Catalunya. 
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